
ÅnsuerPING FoR 2018

Postpensj onistene i Telemark
Styråt nai i ar bestått av: Leder Stein L Ingebrigtsen, kasserer Frank Roy Larsen'

,tyr"m"dlemmer Thoril Johansen og Grethe Kliiv, varamedlemmer John Erik Andersen og

Asgerd Vistad.
foi.nit g., har heller ikke i år lykkes med å å noen til å tå valg som sekretær'--

Sekretærfunksjonen har derfor også i 2018 vært utført av leder og kasserer i fellesskap'

Det har i året som er gått vært avholdt 3 styremøter og 5 medlemsmøter' Oppmøtene på

medlemsmøtene har fledelig nok vært økende fra år til år' - ikke minst siste år hvor oppmøte

har variert &a 30 - 3i'per *rt".Som vanlig var oppmøte størst på vårt julery:' som i år var

lag til Skagerak ereni - her møtte 4O mediemmer opp' Skagerak og Villa Mat var jo

en ny "arena" for oss å avholde julemøte på' Men d"t-'* tydelig at dette nye lted falt i smak

bland medlemmenera.". Sty..t ril selvsagl ha med Skagerak Arene ved vurdering til neste

års julemøte.
Som program på møtene har vi, foruten de vanlige orienteringer fra leder' hatt orienteringer

fra Turkomiteen i forkant av deres u,'*g"-"'t"i' Kasser Frank Roy har orientert oss om vårt

Forbunds webb- side og vår egen foreniigs nettside' Hvordan kommer vi på nett' hva kan vi

finne der og ikke minst hva kan vi bruke det til'
Utover egne rekker hadde vi besøk av representanter fra Sykehusets Venner i Telemark vl

Einfrid Halvorsen og Jan Vidar Grini' De fortalte, meget engasjert' om oppstarten og

målseuingen til denie venneforeningen' Denne orientering ble vel tatt imot av medlemsmøte

som helhjertet støttet opp om dette tiltaket'
Vi hadde også i år besøk av redaktør Ove Mettingen' Denne gang foredrghan i ord og bilder

fra sin tur på "apostlenes hester' fra Bergen til Skien' Som vanlig fra Mellingen var det et

interessaniog ikke minst en morsom reiseskildring fra hans side'

Leder deltok på Postpensjonistenes Landsmøte på Lillestrøm i tiden 15'- 16'5'18' Her ble

Stein Ingebrig§envåIgt iil 1*d.*ø"dirigent' iandsmøe behandlet vanlige landsmøtesaker

uten de store diskusjoner. Det som var dJn største saken var hvordan vi skulle vi skulle møte

PensjonistforbundÅ varslende kontingentforhøyelse'Det ble enstemmig enighet om å møte

dette ved at forbundet sentralt og ot"dl-"*"o" åehe "regningen"' Ellers fikk vi ny leder i
forbundet, Kjellaug Kristiansen Jota ble valgt'

Turkomiteen har også i år lagt bak seg et aktivt år' Det startet med en tur til Porselensmuseet

og Porsgrunds PorJelænsfaUrit 12.4.1"8' Her deltok 22 medlemmer som skrø veldig av turen'

og ikke minst av den fiskesuppen som foreningen spanderte' Blomstringsturen til Hardanger

rJ.s.tg måtte dessverre avlyses pga liten deltakelse'

Men som vanlig ble turen til Kiel med Color Line i tiden 1l'-13'9'18 en stor suksess' Hele 38

medlemmer og 4 fra Vestfold, storkoset seg med god mat og drikke på turen' Tax- fri fikk vi

også med oss!! Kiel tur er en sikker vinner'

Styret vil takke Turkomiteen for vel utført oppdrag ogsåi 2018' Leder Stein og turleder John

Erik har for øwig også deltau pår} møter med neisetomiteen i Vestfold for å forberede de

felles turer som vi har avtalt for 2019'

Ved inngangen til året 2018 hadde vi2}2medlemmer og ved oppstart 2019 har vi 195'

Vi minnes de av våre medlemmer og gode kollegaer som er gått bort i beretningsåret

Styret takker for tilliten i året som "' lå*t,- og ø*ktt det nye sqnet lykke til i det nye året'

Styret v/ leder Stein L Ingebrigtsen


